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La mariposa La mariposa

Van de andere zelfstandige namwoorden kun je vak 2an het woord zien of het mannelijk of vrouwelijk s.
~Woorden die op -0 eindigen, zijn meestal mannelijk. (Hierop zijn enkele uitzonderingen).
~Woorden die op -a eindigen, zijn over het algemeen vrouwelij. (ok hier zijn enkele uitzonderingen).

- Andere typisch mannelijke uitgangen zijn -or, -aje, -ismo of -milento.
~Woorden op -dad, -cidn, -sién, -tud of -e2 zijn zonder uitzondering vrouwelijk.

&l muchacho Lasila
€l tiempo La ventana
Ellibro. La comida
€l periddico La persona
£l doctor La dudad

El socialismo La admision
El ayuntamiento La honradez
€l garaje La acddn

El monumento La juventud

Enkele uitzonderingen die mannelijk lijken maar toch vrouwelijk zijn en andersom:

Eldia La mano
€l programa Lafoto

€l problema La radio
€l poeta La moto

Woorden die op -ista eindigen, kunnen zowel mannelijk als vrouwelijk zijn:

€l periodista La periodista

£l optimista La optimista

In het Spaans zijn letters altijd vrouwelijk en getallen altijd mannelijk:
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ﬁ €l lbro La comida R
Plkden €l perisdico La persona
P
€l doctor La ciudad
- €l sociaismo La admision
£l ayuntamiento La honradez
€l garaje La accién
’ & monumento het monument Lajuventud
E | Enkele uitzonderingen die mannelik jken maar toch vrouweljk zijn en andersom: |
£l dia La mano
€l programa Lafoto oto
€l problema et probleem La radio e radio
B £l pocta chter La moto motor/brommer
K | Woorden die op -ita eindigen, kunnen zowel mannelik als vrouwelijk zjn: |
€l periodista journaiist La periodista
€l optimista ptmist La optimista
E In het Spaans zin letters altjd vrouveeljk en getallen altijd mannelijkc
K Eluno én Laefie
£l dos twee La equis
K Eltres drie Laigriega
Onzijdig bestaat niet
In de Spaanse taal isieder zelfstandig naamwoord manneljk of vrouveeljk. Onzijige zelfstancige naamwoorden bestaan riet.
B De onzijdige vorm wordt namelik weergegeven door de mannelke vorm. Wanneer mannelik en vrouwelike woorden in
meervoud samen worden genoemd dan wordt de mannelike vorm gebruikt. Als voorbeeld, de jongens en meisjes: los
a chicos ~ en de ouders: los padres . Vi
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